
PROTOKÓŁ NR XV/2007 
 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 28 grudnia 2007 roku 
 
 
 
 
XV sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 28 grudnia o godzinie  13.00              
w Restauracji „Hasylanka” w Kobylinie. 
W sesji uczestniczyło 15 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu), 
zaproszeni goście (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu) oraz Burmistrz 
Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – Mirosław Sikora i Skarbnik Gminy – Jolanta Nowak. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski. 
 
 
 
Ad 1  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski, który 
powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie przedstawił porządek obrad. 
 
 
 
PORZĄDEK OBRAD : 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
3. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej.  
5. Podjęcie uchwał : 

a) w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2007, 
b) w sprawie : zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków gminnego funduszu 

ochrony środowiska i gospodarki wodnej na 2008 rok, 
c) w sprawie : planu pracy i planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2008.  

6. Przedłożenie planów pracy stałych komisji na rok 2008. 
7. Uchwalenie budżetu gminy Kobylin na rok 2008. 
8. Wolne głosy i wnioski.  
9. Zakończenie. 
 
 
 
Ad 2 
P. CHLEBOWSKI poinformował, że zapoznał się z protokółem z poprzedniej sesji i nie wnosi do jego 
treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokółu. Ponieważ nikt uwag nie 
zgłosił, zaproponował przyjęcie protokółu bez jego odczytania. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji - 14 za.  
 
 
Ad 3 
BURMISTRZ zauważył, że w ustawie o samorządzie gminnym zapisano iż jednym z zadań gminy są 
sprawy związane z porządkiem publicznym i bezpieczeństwem obywateli. Dlatego dziś chciałby 
podziękować ludziom, którzy szczególnie zasłużyli w tej dziedzinie na podziękowania. Druhowie : 
Kazimierz Twardowski, Mariusz Morawski, Jerzy Jasiński i Piotr Popow, dzięki profesjonalnemu 
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podejściu do swoich obowiązków w dniu 20 stycznia br. uchronili od dużej tragedii 20 mieszkańców 
domu wielorodzinnego w Kobylinie.  
Następnie Burmistrz wręczył strażakom pamiątkowe dyplomy a Przewodniczący Rady upominki. 
K. TWARDOWSKI złożył podziękowania w imieniu uhonorowanych. Poprosił, by ostrożnie 
obchodzono się z gazem.  
 
P. CHLEBOWSKI zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić jakieś uwagi, zapytania, interpelacje. 
Nikt głosu nie zabrał. 
 
 
Ad 4 
Na posiedzenie przybył radny Wojciech Styburski. 
P. Chlebowski zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza o działalności międzysesyjnej, 
stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokółu.  Zapytał, czy są pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
 
 
Ad 5 
a) 
SKARBNIK przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2007. 
Zauważyła, że dopiero dziś radni otrzymali projekt uchwały. Informowała podczas posiedzeń komisji 
o przeklasyfikowaniu wydatków z działu dotyczącego rolnictwa do innych działów. Dodatkowo 
jeszcze wczoraj otrzymaliśmy dotacje. Poinformowała, że przesunięcia między paragrafami dotyczące 
szkół, nie są związane z tymi paragrafami, w których zwiększono planowane wydatki podczas 
ostatniej zmiany budżetu.  
P. CHLEBOWSKI zauważył, że część zmian omawiano podczas posiedzeń komisji. Zapytał, czy są 
pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie 
opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawione informacje – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawione informacje – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała przedstawione informacje – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XV/92/07 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 28 grudnia 2007 roku 

w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2007, 
 
została przyjęta jednogłośnie – 15 za i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu.  
 
b) 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że projekt uchwały w sprawie : zatwierdzenia zestawienia przychodów     
i wydatków gminnego funduszu ochrony środowiska i gospodarki wodnej na 2008 rok, był omawiany 
podczas posiedzeń komisji. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił 
przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
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UCHWAŁA NR XV/93/07 

Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 28 grudnia 2007 roku 

w sprawie : zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków gminnego funduszu ochrony 
środowiska i gospodarki wodnej na 2008 rok, 

 
została przyjęta jednogłośnie – 15 za i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu.  
 
c) 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę, że projekt uchwały w sprawie : planu pracy i planu kontroli 
Komisji Rewizyjnej na rok 2008, był omawiany podczas posiedzeń komisji. Zapytał, czy są pytania. 
Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii 
komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XV/94/07 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 28 grudnia 2007 roku 

w sprawie : planu pracy i planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2008, 
 
została przyjęta jednogłośnie – 15 za i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu.  
 
 
Ad 6 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że radni otrzymali plany pracy Komisji Budżetu, Gospodarki                   
i Rolnictwa oraz Komisji Spraw Społecznych na rok 2008, stanowiące załączniki nr 7 i 8 do 
niniejszego protokółu. Zapytał, czy są uwagi. 
Nikt uwag nie zgłosił.    
 
 
Ad 7 
P. CHLEBOWSKI przedstawił procedurę uchwalania budżetu gminy Kobylin na rok 2008 :                 
1. Odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem przez Burmistrza Kobylina.           
2. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu budżetu. 3. Przedstawienie 
stanowiska Burmistrza dotyczącego opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 4. Odczytanie opinii 
Komisji Rady dotyczących projektu budżetu przez jej przewodniczących lub osoby upoważnione.       
5. Przedstawienie stanowiska Burmistrza dotyczącego wniosków komisji. 6. Przedstawienie 
ewentualnych autopoprawek do projektu budżetu. 7. Dyskusja nad projektem budżetu. 8. Głosowanie 
nad zgłoszonymi autopoprawkami dotyczącymi projektu budżetu. 9. Głosowanie uchwały budżetowej. 
 
BURMISTRZ przedstawił projekt budżetu. Jego uzasadnienie stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokółu.  
 
P. CHLEBOWSKI odczytał Uchwałę Nr SO 39/2-PB/Ka/07 Regionalnej Izby Obrachunkowej            
w Poznaniu z dnia 11 grudnia 2007 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie budżetu Gminy Kobylin 
na 2008 rok, stanowiącą załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
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BURMISTRZ zauważył, że opinia RIO jest pozytywna. Wskazano usterki, które znalazły się                 
w projekcie. Dokonanie niezbędnych zmian zaproponuje radnym w ramach autopoprawek. W opinii 
zapisano iż nie ujęto w projekcie budżetu wydatków w wysokości 250 tys. zł na remont obiektu 
kulturalno – sportowego w Fijałowie. Ten wydatek został zaplanowany, ale nie w wydatkach 
majątkowych tylko w dziale – kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, w rozdziale – domy               
i ośrodki kultury, świetlice i kluby. W części opisowej ten wydatek nie jest wyszczególniony, został 
ujęty w kwocie 290.387 zł na zakup usług remontowych. 
 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że odbyły się 3 wspólne posiedzenia komisji. Na tych posiedzeniach 
zgłoszono dwa wnioski : 
1. Wniosek, by zaplanować kwotę 150.000 zł na I etap budowy drogi w Zalesiu Małym, przy              
10 głosach za i 1 wstrzymującym. 
2. Wniosek, by w dz. 754, rozdz. 75412 par. 4270 na remonty bieżące zaplanować 3.000 zł zamiast 
8.500 zł, przy 9 głosach za i 2 wstrzymujących.  
Poprosił o przedstawienie opinii komisji. 
M. DYMARSKI  poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt budżetu gminy Kobylin na rok 2008 – 4 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt budżetu gminy Kobylin na rok 2008 – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt budżetu gminy Kobylin na rok 2008 – 5 za. 
 
BURMISTRZ powiedział, że ustosunkował się pozytywnie do wniosków zgłoszonych przez komisje    
i uwzględnił je w autopoprawkach. 
 
SKARBNIK przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały, stanowiące załącznik nr 11 do 
niniejszego protokółu. Wszystkie autopoprawki były omawiane na posiedzeniach komisji, 
zaproponowano tylko zmianę nazwy zadania związanego z remontem drogi prowadzącej do szkoły    
w Zalesiu Małym. Poza tym zaproponowano 3 dodatkowe pozycje związane ze zwiększeniem 
wydatków na ubezpieczenie.  
 
P. CHLEBOWSKI otworzył dyskusję nad projektem budżetu. 
Żaden radny głosu nie zabrał. 
 
Radni jednogłośnie zaopiniowali pozytywnie zaproponowane autopoprawki, głosując każdą 
zmianę osobno – 15 za. 
 

 UCHWAŁA NR XV/95/07 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 28 grudnia 2007 roku 

w sprawie : budżetu gminy Kobylin na rok 2008, 
 
została przyjęta jednogłośnie – 15 za i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu.  
 
 
Ad 8 
P. CHLEBOWSKI złożył wszystkim obecnym życzenia noworoczne. 
BURMISTRZ podziękował wszystkim radnym za całoroczną współpracę w zakresie realizacji 
budżetu. Jesteśmy na etapie przygotowania dokumentacji związanej z realizacją zaplanowanych zadań. 
Przypomniał, że budowa oczyszczalni wraz z częścią kanalizacji sanitarnej jest w wykazie 
podstawowym Ministra Rozwoju Regionalnego. Realizację całego zadania określono na kwotę ponad 
26 mln euro, natomiast ewentualne dofinansowanie na 16 mln euro. Zadanie to będzie realizowane      
w ramach Międzygminnego Związku Wodociągów i Kanalizacji Wiejskich w Strzelcach Wielkich. 
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Podkreślił, że wykaz nie jest decyzją o dofinansowaniu. Poza tym przez cały czas prowadzone są 
rozmowy z Urzędem Marszałkowskim i oczekujemy na odblokowanie decyzji Ministra Finansów        
w sprawie środków jakimi będzie dysponował Departament Sportu i Turystyki na budowę hal 
sportowych.  
Następnie złożył życzenia noworoczne.  
K. TWARDOWSKI poinformował, że w dniu jutrzejszym strażacy kobylińscy odbiorą nowy 
samochód marki Ford. Podziękował radnym za ich życzliwość i decyzje, których konsekwencją jest 
otrzymanie samochodu. Podziękował także innym osobom, które się do tego przyczyniły.           
L. TORCZYŃSKI zauważył, że w dniu 27 grudnia br. w Starostwie odbyło się spotkanie dla sołtysów 
na którym było obecnych 9 sołtysów z Gminy Kobylin. Tematyka spotkania była bogata. Poprosił, 
żeby podobne spotkanie zorganizować na szczeblu gminnym dla rolników z terenu Gminy.   
 
 
Ad 9 
Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie zakończono o godzinie 14.30 
 
 
 
Protokółowała:                                                         Obradom przewodniczy ł : 
 
     Inspektor                                                                     Przewodniczący  
Magdalena Lorek                                                              Rady Miejskiej  
 
                                                                                         Piotr Chlebowski  
 

 


